

Vangelis Legakis (希腊/英国) 展览开幕会:瓦解假的 2013年4月19日星期五,晚上8点 在Rhizome 丽江艺术中心

Vangelis Legakis (GREECE/UK) exhibition's openning: The Disintegration of the Unreal April 2013 Friday 19th, 8 PM in Rhizome - Lijiang art center



丽

江

迪

娜

Rhizome

Lijiang art center

(086) 888 510 98 05 contact@rhizome-lijiang.org www.rhizome-lijiang.org

You are invited

April 2013 Friday 19th at 8 PM

Vangelis Legakis (GREECE/UK) exhibition's openning

in Rhizome - Lijiang art center add: Lijiang shi, gu cheng qu, jinhong shuinichang pangbian xiangnei - bus 2 and 13

恪恩美术工艺品 **Legakis** exhibits his art works he realized in one month's residency in Rhizome. The photography is taken in Dali and Lijiang which 有 he frames on Traditional Calligraphy paper to depict the Chinese traditions. Also he creates a 限 lighting design using candles representing the body and material things which one day will disintegrate and disappear. Exhibition until May 1st.

兹定于2013年4月19日星期五, 晚上8点 在丽江艺术中心举行艺术展览开幕会

很高兴邀请您的光临 有Vangelis Legakis 的展览

地址: 云南省674100丽江市古城区, 金虹路, 金虹 水泥厂旁边巷内 - 公共汽车 2,13

Legakis将在Rhizome居住并展览他的作品一 个月。

展出的摄影作品是在大理和丽江拍摄的、在 那里他发现用传统书法来描绘中国的文化。 他还创造了一个使用蜡烛来代表躯体和终有 一天将会归于虚无的物质的照明设计。